

Projekt

z dnia 18 września 2024 r.

Zatwierdzony przez

**UCHWAŁA NR
RADY MIEJSKIEJ W WITNICY**

z dnia 11 września 2024 r.

w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.) w związku z art. 39a ust. 3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 737 z późn. zm.), § 2 rozporządzenia z dnia 25 marca 2002 r. Ministra Infrastruktury w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy (Dz.U. 2002 r. Nr 27, poz. 271 z późn. zm.) Rada Miejska Witnicy uchwala, co następuje:

§ 1. Ustala się stawkę za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianą przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów w wysokości:

1) dla samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika:

a) do 900 cm³ – 0,89 zł;

b) równej i większej 900 cm³ – 1,15 zł,

2) dla motocykla – 0,69 zł,

3) dla motoroweru – 0,42 zł.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Witnica.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego.

Przewodniczący Rady
Miejskiej

Piotr Zakryszko

BURMISTRZ

Agnieszka Chudziak

KIEROWNIK WYDZIAŁU

Katarzyna Domarecka

Uzasadnienie

Zgodnie z zapisem art. 39a ust. 3 ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, przy czym stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34 a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym (Dz. U. z 2024 r. poz. 728). Na podstawie wskazanego przepisu wydane zostało rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 r. w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy (Dz. U. Nr 27, poz. 271 z późn. zm.).

Aktualnie stawka ta wynosi odpowiednio dla samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika do 900 cm³ wynosi 0,89 zł, a dla pojemności równej i większej 900 cm³ wynosi 1,15 zł. Ponadto motocykla wynosi 0,69 zł, a dla motoroweru wynosi 0,42 zł (§ 2 w/w rozporządzenia). Jak wyżej wskazano, są to stawki minimalne. W ocenie organu uchwałodawczego zasadnym jest określenie przedmiotowych stawek, w wysokości odpowiadającej w/w wysokości minimalnych stawek wynikających z rozporządzenia.